
Geachte raadsleden , 
  
Dinsdag staat het evenementenbeleid op de agenda van de raad. Uit de behandeling 
afgelopen week is gebleken dat er momenteel geen raadsmeerderheid voor dit stuk bestaat. 
Met name het onderdeel om de bovengrens van zestig dagen los te laten, ontmoet 
weerstand. 
Voor de overige onderdelen blijkt er groot draagvlak te zijn. Omdat beide onderdelen 

in het voorliggende stuk integraal verwerkt zijn, lijkt het onpraktisch om via een 
amendement een scheiding aan te brengen. Wat is bijvoorbeeld de zin van een verordening 
welke afwegingscriteria geeft, 
terwijl er anderzijds geen ruimte is? 

  
Verder is gebleken dat er behoefte bestaat om het onderzoek naar andere en alternatieve 
evenemententerreinen af te wachten, zodat bekeken kan worden wat daar de betekenis van 
is in relatie tot het dagencriterium. Zoals in het coalitie-akkoord is overeengekomen zal dit 
onderzoek dit jaar plaatsvinden. 
Ik stel u dan ook voor om het raadsstuk nu van de agenda af te voeren, eind 2015/begin 
2016 de uitslagen van het onderzoek met u te bespreken, en samen te bezien wat dit 
betekent voorhet beleid. Het huidig evenementenbeleid, inclusief zestig dagen norm, blijft 
dan voorshands gehandhaafd. Uiteraard zal wel al rekening worden gehouden met de 
onomstreden onderdelen, zoals aandacht voor jongeren etc. 
  
Kortom het voorstel is om het raadsstuk evenementenbeleid nu van de agenda af te  voeren 
en pas weer te agenderen eind 2015/begin 2016 na het tot stand komen van het onderzoek 
naar andere evenemententerreinen. 
  
Hoogachtend, 
wethouder, John Aarts 

 




